
Projektleder  
Casper Bulow 
  
Mange tak for høringssvarene vedrørende socialforvaltningens overtagelse af nogle af vore boliger her i 
Bjergvænget, vi er tilfredse med den gode og saglige gennemgang af problemerne og har stor forståelse for 
jeres skridt desangående og kan heldigvis sige at det store flertal af beboere her er positivt indstillet over for 
jeres projekt. 
  
Beboerformand i Bjergvænget 
Leif Andersen. 
                       
 


